
OR.0012.3.10.2021 
 P R O T O K Ó Ł  Nr 30/21 

 
z posiedzenia Komisji Prawa i Porządku Publicznego, 

odbytego w dniu 5 lipca 2021 r. na sali 11 (Ratusz, I piętro) 
pod przewodnictwem Radosława Budy 

 
Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 
1. Buda Radosław        - przewodniczący  
2. Duda Robert 
3. Gęsiak Andrzej         
4. Grajnert Tomasz      
5. Mituła Bronisław  
6. Poznerowicz Krzysztof          
7. Zarębska Maria         - zastępca przewodniczącego 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Paweł Okrasa   - Burmistrz Wielunia 
2. Joanna Skotnicka-Fiuk - Zastępca Burmistrza Wielunia 
3. Danuta Kondracka  - Skarbnik Miasta 
4. Magdalena Majkowska - Sekretarz Miasta 
5. Maciej Preś    - Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju 
6. Bartosz Skupień  - Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej 
 

Porządek posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Zaopiniowanie: 

1) sprawozdania z  wykonania budżetu Gminy Wieluń za 2020 rok; 
2) sprawozdania finansowego Gminy Wieluń za 2020 rok; 
3) informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wieluń według stanu na dzień                           

31 grudnia 2020 roku; 
4) sprawozdań rocznych z wykonania planów finansowych za 2020 rok; 

a) Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej, 
b) Muzeum Ziemi Wieluńskiej, 
c) Wieluńskiego Domu Kultury 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wieluń na 2021 rok.  
4. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 

P u n k t  1 
 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Przewodniczący Radosław Buda dokonał otwarcia posiedzenia serdecznie witając wszystkich 
obecnych. Następnie stwierdził prawomocność obrad – na stan 7 członków komisji, obecnych: 
7. Zaprezentował porządek obrad dzisiejszego posiedzenia.  
 



Uwag nie stwierdzono. Porządek został przyjęty bez zmian. 
 

P u n k t  2 
 
Zaopiniowanie: 

1) sprawozdania z  wykonania budżetu Gminy Wieluń za 2020 rok; 
2) sprawozdania finansowego Gminy Wieluń za 2020 rok; 
3) informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wieluń według stanu na dzień                           

31 grudnia 2020 roku; 
4) sprawozdań rocznych z wykonania planów finansowych za 2020 rok; 

a) Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej, 
b) Muzeum Ziemi Wieluńskiej, 
c) Wieluńskiego Domu Kultury 

 
Pismo od Przewodniczącego Rady w sprawie zaopiniowania ww. dokumentów stanowi                           
zał. nr 2. 
 
Zaopiniowanie sprawozdania z  wykonania budżetu Gminy Wieluń za 2020 rok (zał. nr 3)  
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma pytania? Nikt się nie zgłosił. Zarządził 
głosowanie, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem sprawozdania z wykonania budżetu 
Gminy Wieluń za 2020 rok, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 6 radnych. Członkowie komisji większością głosów (przy 5 „za”,               
1 głosie „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowali ww. sprawozdanie. Opinia                                  
nr 90/30/21 stanowi zał. nr 4. 
 
Zaopiniowanie sprawozdania finansowego Gminy Wieluń za 2020 rok (zał. nr 5) 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma pytania? Nikt się nie zgłosił. Zarządził 
głosowanie, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem sprawozdania finansowego Gminy 
Wieluń za 2020 rok, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji większością głosów (przy 6 „za”,               
1 głosie „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowali ww. sprawozdanie. Opinia                                  
nr 91/30/21 stanowi zał. nr 6. 
 
Zaopiniowanie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wieluń według stanu na dzień                             
31 grudnia 2020 roku (zał. nr 7) 
 
Przewodniczący Radosław Buda - odnośnie zapisu na str. 6: „Gmina Wieluń zaangażowała 
kwotę 16 090 360,00 zł w czterech spółkach prawa handlowego” zapytał, na jakiej podstawie 
prawnej gmina ma udziały w Banku Ochrony Środowiska S.A. w Warszawie?   
 
Skarbnik Miasta Danuta Kondracka oznajmiła, że w tym temacie obowiązuje uchwała Rady 
Miejskiej od co najmniej 10 lat.  
 
Więcej uwag nie stwierdzono.  
 



Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie, kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wieluń według stanu na 
dzień  31 grudnia 2020 rok, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji jednomyślnie (przy 7 „za”) 
pozytywnie zaopiniowali ww. informację. Opinia nr 92/30/21 stanowi zał. nr 8. 
 
Zaopiniowanie sprawozdania rocznego Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej z wykonania 
planów finansowych za 2020 rok (zał. nr 9) 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma pytania? Nikt się nie zgłosił. Zarządził 
głosowanie, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. sprawozdania, kto jest przeciw, a 
kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji jednomyślnie (przy 7 „za”) 
pozytywnie zaopiniowali ww. sprawozdanie. Opinia nr 93/30/21 stanowi zał. nr 10. 
 
Zaopiniowanie sprawozdania rocznego Muzeum Ziemi Wieluńskiej z wykonania planów 
finansowych za 2020 rok (zał. nr 9) 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma pytania? Nikt się nie zgłosił. Zarządził 
głosowanie, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. sprawozdania, kto jest przeciw,                      
a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji jednomyślnie (przy 7 „za”) 
pozytywnie zaopiniowali ww. sprawozdanie. Opinia nr 94/30/21 stanowi zał. nr 11. 
 
Zaopiniowanie sprawozdania rocznego Wieluńskiego Domu Kultury z wykonania planów 
finansowych za 2020 rok (zał. nr 9) 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy ktoś ma pytania? Nikt się nie zgłosił. Zarządził 
głosowanie, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. sprawozdania, kto jest przeciw, a 
kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji jednomyślnie (przy 7 „za”) 
pozytywnie zaopiniowali ww. sprawozdanie. Opinia nr 95/30/21 stanowi zał. nr 12. 
 

P u n k t  3 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wieluń na 2021 rok (zał. 
nr 13) 
 
Przewodniczący Radosław Buda zadał pytanie odnośnie kwoty 50 tys. zł na rozbudowę strefy 
relaksu przy ul. Wojska Polskiego. Poprosił o przybliżenie tematu.  
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka Fiuk oznajmiła, że w związku z tym, że jest 
plan budowy trzech kortów przy sztucznym boisku, w tej chwili są tam umiejscowione 
urządzenia, które ze względu na specjalne strefy bezpieczeństwa trzeba przenieść. 
Zamierzeniem jest stworzenie idealnego placu zabaw dla dzieci w miejscu naprzeciw 



restauracji „Amfiteatru”. Będzie to miejsce ogrodzone  z ławkami.  Są prowadzone rozmowy z 
właścicielką restauracji co do sfinansowania przez nią chociaż jednego urządzenia. 
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, czy kwota zabezpieczona na wykonanie projektu na 
przeniesienie siłowni napowietrznej przy ul. Kochanowskiego jest wystarczająca? 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Bartosz Skupień oznajmił 
twierdząco. 
 
Radny Tomasz Grajnert poprosił o szczegóły nt. planowanego placu zabaw. 
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka Fiuk stwierdziła, że to będzie typowy plac 
zabaw. Istniejący będzie zlikwidowany. Jak będzie ogłaszany przetarg na plac zabaw, wyjaśni 
się kwestia Street Workout. Okaże się, czy będzie wystarczająca pula środków. 
 
Przewodniczący Radosław Buda podziękował za zabezpieczenie środków na zakup i montaż 
stacji do ładowania samochodów elektrycznych. 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa oznajmił, że przyłącza energetyczne są uzgodnione z PGE.  
 
Przewodniczący Radosław Buda zapytał, na jakim etapie jest budowa kortów tenisowych? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa oznajmił, że sprawa jest na etapie projektu. W tym roku jest 
planowane ogłoszenie przetargu. Mają to być korty z prawdziwego zdarzenia, w tym jeden 
kryty.  
 
Przewodniczący Radosław Buda wyraził zadowolenie, że będą one znajdowały się na terenie 
WOSiR, gdzie wszystkimi obiektami zajmie się jeden gospodarz. 
 
Radny Tomasz Grajnert zaznaczył, że pojawiły się nowe zadania inwestycyjne, których nie było 
wcześniej w budżecie – zapytał, jaki był cel wprowadzenia tak małych kwotowo inwestycji (od 
jednego do kilku tysięcy)? Czy nie można było dołożyć ul. Granicznej? 
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej  Preś stwierdził, że małe kwoty umożliwiają 
wszczęcie procedury związanej  z wyłonieniem wykonawcy na projekt.  
 
Radny Tomasz Grajnert zapytał, jaka jest teraz zabezpieczona kwota na ul. Graniczną? 
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej  Preś oznajmił, że została przyjęta kwota, że 
jeżeli w II postępowaniu brakuje rozsądnej kwoty to jest ona dokładana. Ponownie będzie 
przetarg ogłaszany.  
 
Radny Tomasz Grajnert zapytał, co z ul. Kijak? Jest cała dokumentacja, pozostaje kwestia 
ogłoszenia przetargu. 
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej  Preś zaznaczył, że było kilka takich 
dokumentacji. Zdecydowano, że w pierwszej kolejności będzie wykonywana ul. Stodolniana.  
 



Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa oznajmił, że to jest ostatnie osiedle, które ma najgorszą 
infrastrukturę.  
 
Radny Tomasz Grajnert dopytał, w jakiej perspektywie czasowej może być realizowana ul. 
Kijak? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa  stwierdził, że będzie to zależne od tego, jak się będą 
kształtować ceny po przetargach. Odnośnie wolnych środków budżetowych zaznaczył, że jest 
ich dużo, bo ponad 9 mln 700 tys. zł. Można było dać ich więcej do podziału, tylko podjęto 
decyzję, żeby zmniejszyć poziom kredytu na ten rok do poziomu 13 mln zł.  
 
Radny Tomasz Grajnert zapytał, jaka kwota jest na zmniejszenie tego długu? 
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że 3,5 mln zł.  
 
Więcej uwag nie stwierdzono. 
 
Przewodniczący Radosław Buda zarządził głosowanie, kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
 
W głosowaniu wzięło udział 7 radnych. Członkowie komisji jednomyślnie (przy 7 „za”) 
pozytywnie zaopiniowali ww. sprawozdanie. Opinia nr 96/30/21 stanowi zał. nr 14. 
 

P u n k t  4 
 
Przewodniczący Radosław Buda poinformował, że wpłynęło pismo od Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w Łodzi w sprawie budowy chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 481 we wsi 
Borowiec (zał. nr 15). Pismo zostało przyjęte do wiadomości. 
 
Radny Tomasz Grajnert poinformował, że mieszkańcy zgłaszali, że terenu ogrodu 
botanicznego przy strumyku jest zaniedbany. 
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka Fiuk oznajmiła, że obecnie teren jest 
uporządkowany. 
 
Przewodniczący Radosław Buda zwrócił uwagę, że na ul. Roosvelta zapadają się studzienki, 
już raz było to poprawiane. 
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś stwierdził, że temat zostanie 
sprawdzony.  
 
Przewodniczący Radosław Buda poprosił o parę słów na temat planowanej obwodnicy, 
dlaczego jest opór mieszkańców Kamionki, Pątnowa i Wójta Pątnowa Jacka Olczyka?  
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa oznajmił, że problem polega na tym, że oprócz emocji i kilku 
osób, to bardzo wielu mieszkańców mówiło, że to jest dla nich korzystne.  Przy trasie nr 43 
między Kamionką, Popowicami a Pątnowem gmina określiła tereny w studium 
zagospodarowania przestrzennego jako tereny pod przemysł lub usługi. Więc taki zapis 
podnosi wartość gruntu. Dla Gminy Wieluń ten przebieg jest najkorzystniejszy, ale też dla 



sąsiednich miejscowości. Ten przebieg obwodnicy tylko w jednym miejscu jest kolizyjny, tj. na 
drodze wojewódzkiej nr 486 między Wierzchlasem a Rudą i pod lasem w Kamionce. 
 
Więcej uwag ani korespondencji nie stwierdzono. 

 
P u n k t  5 

Zamknięcie posiedzenia komisji. 
 
Przewodniczący Radosław Buda dokonał zamknięcia posiedzenia komisji. 
 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokołowała:                                                                      Przewodniczący komisji 
 
Anna Jabłonowska-Nawrocka                                                    Radosław Buda 


